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     Protokół Nr 307/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 21 grudnia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 10:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

5. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

6. Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego  

w Wiśniowym Sadzie w Barlinku  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany  

w porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 29 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na wykonanie obowiązków 

wskazanych w decyzji Zachodniopomorskiego Państwowego Inspektora Sanitarnego  

w Szczecinie oraz decyzji zmieniających w terminie do dnia 31.12.2023 r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia  
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3. Spotkanie z Panią Jolantą Rybarczyk Dyrektorem Niepublicznego Przedszkola 

Językowego w Barlinku w sprawie przedstawienia sytuacji finansowej placówki oraz 

propozycji uregulowania należności finansowych.  

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2023 rok. 

5. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

6. Zapoznanie się z opinią Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 

16 grudnia 2022 roku w sprawie projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

7. Rozpatrzenie wniosku Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego do 

projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok w zakresie zabezpieczenia kwoty 

2 mln zł w dziale 851 – Ochrona Zdrowia z wolnych środków z przeznaczeniem na 

wsparcie finansowe Szpitali w Powiecie Myśliborskim. 

8. Rozpatrzenie wniosku Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego do 

projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok w sprawie zaplanowania 

podwyżki wynagrodzeń dla pracowników Starostwa Powiatowego w Myśliborzu oraz 

jednostek podległych o wskaźnik 7,8 % na okres 12 miesięcy.  

9. Zapoznanie się ze stanowiskami Komisji Stałych Rady Powiatu w sprawie odpowiedzi 

na pismo z dnia 17.11.2022 dotyczącymi wniesienia dopłaty do Spółki Szpital Barlinek 

Sp. z o.o. 

10. Podpisanie aneksu nr 7 do umowy partnerskiej nr BG-I.052.8.2019 zawartej w dniu  

21 sierpnia 2019 r.: „Budowa Regionalnej Infrastruktury Przestrzennej Województwa 

 Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim, z siedzibą: 

Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego 70-540 Szczecin, ul. 

Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim z siedzibą: Starostwo Powiatowe w Myśliborzu 

ul. Północna 15 74-300 Myślibórz.  

11. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z firmą EMBUS Jacek Pakuła z siedzibą pod 

adresem Stróżewo 16, 74-200 Pyrzyce, na korzystanie z przystanków autobusowych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Myśliborski. 

12. Wniosek Wójta Gminy Nowogródek Pomorski o wykonanie aktualizacji dokumentacji 

technicznej dla zadania dotyczącego przebudowy drogi powiatowej relacji Nowogródek 

Pomorski-Karsko-Łubianka (ciągi DP nr 2109Z, 2111Z, 2112Z i 2113Z). 

13. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku, 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 4. Liceum 

Ogólnokształcącego od 1 stycznia 2023 roku do 24 czerwca 2023 roku. 

14. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 2 do umowy nr IZM/132/102/2022 z dnia 

31.03.2022 r. związanej z realizacją zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy”. 

15. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu lokali znajdujących się w budynku Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku.  
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16. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej 2m2 na korytarzu 

w budynku głównym Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu pod automaty 

samosprzedające. 

17. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej 2m2  na korytarzu 

I piętra w budynku głównym Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm 

Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

18. Wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, znajdującej w Myśliborzu  przy ul. 

Marcinkowskiego 10, tj. garażu nr 2 o łącznej powierzchni 19,53 m2 w celu 

przechowywania pojazdu mechanicznego, na okres do dnia 31.12.2023 r. 

19. Zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia lokali 

znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Spokojnej 

13. 

20. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia do umowy użyczenia pomieszczeń 

biurowych zawartej w dniu 10.10.2017r, którego podmiotem jest ustalenie sposobu 

rozliczania dostawy mediów do użyczonych pomieszczeń. 

21. Rozpatrzenie wniosku prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą  „ARKART” 

o wyrażenie zgody na odliczenie od kwoty czynszu dzierżawnego, kwoty z tytułu 

poniesionych strat w związku z zalaniem pomieszczeń jakie miało miejsce 06.04.2022r. 

w miejscowości Rów 27a. w dzierżawionym przez Pana Kowalczyka garażu. 

22. Wyrażenie zgody na złożenie oświadczenia o gotowości realizacji „Programu 

wyrównania różnic między regionami III” w roku 2023 r. 

23. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Agencją Detektywistyczną i Ochrony „JOKER” 

Sp. z o.o. Poznań na: monitorowanie sygnałów lokalnego systemu alarmu włamania i 

napadu w pomieszczeniach – Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku przy ul. Szpitalnej 

11, na rok 2023. 

24. Informacja o wyniku sprzedaży w trybie przetargu ustnego (aukcji) samochodu 

osobowego marki Honda CR-V 2.0 nr rejestracyjny ZMY55MS, a także podjęcie decyzji 

w sprawie dalszego trybu sprzedaży w/w pojazdu (pisemny przetarg publiczny lub 

przetarg ustny (aukcja) oraz określenie minimalnej ceny sprzedaży samochodu  

w kolejnym przetargu.  

25. Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku na naprawę dachu w budynku przy ul. Szosowej 

2 należącym do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku. 

26. Wyrażenie zgody na wykorzystanie środków finansowych pozostałych z realizacji 

zadania pn.: „Remont sali nr 34 w Zespole Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego  

w Dębnie” w kwocie 13.360,00 zł na wykonanie zaleceń Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu. 

27. Określenie terminu realizacji zadania pn.: „Termomodernizacja obiektów użyteczności 

publicznej Powiatu Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno” 

oraz określenie ilości transz wypłaty wynagrodzenia dla wykonawcy robót 

budowlanych. 

28. Wyrażenie zgody i podpisanie aneksu nr 1/2022 do umowy 568/ZPS-4/ŚDS/2022  

w sprawie dofinansowania zadań dla Powiatu Myśliborskiego związanych z rozwojem 

sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi w ramach Programu 

kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za Życiem”, działanie 3.2 Rozwój sieci ŚDS oraz 

załączników do w/w umowy. 

29. Wyrażenie zgody na wykonanie obowiązków wskazanych w decyzji 

Zachodniopomorskiego Państwowego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie oraz decyzji 

zmieniających w terminie do dnia 31.12.2023 r. 
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30. Sprawy różne. 

31. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2023 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu)  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 307/1075/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.5 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia  

19 grudnia 2022 roku o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegającym 

na przesunięciu środków pomiędzy paragrafami w kwocie 100,00 zł w dziale 852 

„Pomoc społeczna”, rozdział 85295 „Pozostała działalność. Zmniejszeniu w kwocie 

100,00 zł na paragrafie 421 „Zakup materiałów i wyposażenia” oraz zwiększeniu  

w kwocie 100,00 zł na paragrafie 426 „Zakup energii” celem zapłaty na zakup energii 

w projekcie „Regionalne Pogotowie Kryzysowe”.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2. Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  

z dnia 16 grudnia 2022 roku znak sprawy: GKN.3026.15.2022.SK o dokonanie zmian 

w planie wydatków nieruchomości Skarbu Państwa - Zadania zlecone w kwocie 53,00 

zł. W związku z dokonaniem modernizacji ewidencji gruntów zwiększyła się 



5 
 

powierzchnia użytków leśnych będących własnością Skarbu Państwa wobec czego 

zachodzi konieczność zwiększenia środków w kwocie 53,00 zł w paragrafie 4500, które 

zostaną przeznaczone na zapłatę podatku od nieruchomości leśnych.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 19 grudnia 

2022 roku znak sprawy: OR.3026.1.2022 o dokonanie zmian w planie wydatków 

polegających na przesunięciu środków pomiędzy paragrafami w kwocie 3 828,00 zł  

w związku z korektą odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych na 

podstawie ponownego przeliczenia średniorocznego zatrudnienia pracowników 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4. Wniosek Geodety Powiatowego z dnia 19 grudnia 2022 roku znak sprawy: 

GP.3026.15.2022.EK o dokonanie zmian w planie wydatków w kwocie 252,15 zł  

w § 4017, 4019, 4117, 4119 w ramach projektu „Budowa Regionalnej Infrastruktury 

Przestrzennej Województwa – wypłata wynagrodzenia dla Koordynatorów projektu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zawnioskowała, aby na podstawie złożonych wniosków została podjęta uchwała Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 



6 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 305/1076/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie 

zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany 

 w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.6 

Zapoznanie się z opinią Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia  

16 grudnia 2022 roku w sprawie projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

(Opinia stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową opinię. Przekazał, że Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2022 roku pozytywnie zaopiniowała projekt 

Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2023-2033.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową opinią.  

 

Ad.7 

Rozpatrzenie wniosku Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego do projektu 

Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok w zakresie zabezpieczenia kwoty 2 mln zł 

w dziale 851 – Ochrona Zdrowia z wolnych środków z przeznaczeniem na wsparcie 

finansowe Szpitali w Powiecie Myśliborskim. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  i odczytał przedmiotowy wniosek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przedmiotowego wniosku. Przekazała, że należy rozważyć ten temat. Zapytała, 

czy wskazanie w budżecie kwoty chociażby 1 mln. zł na służbę zdrowia byłoby możliwe? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w budżecie Powiatu są środki z wyemitowanych obligacji, które były 

określane jako środki dla szpitali.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby z tych środków wykazać te pieniądze, które i tak trzeba będzie dać. 

Przekazała, że można wykazać w budżecie kwotę 1 mln zł. Zapytała, czy zaszkodzi to 

Powiatowi w jakiś sposób? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na działania dotyczące przekazania udziałów Spółki Szpital Barlinek Gminie 

Barlinek. Zwrócił uwagę na trudności w ustaleniu spotkania w tej sprawie.  
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że nie należy wykazywać przedmiotowych środków w związku z sytuacją w jakiej 

jesteśmy. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Zwrócił uwagę na kwestię dopłat do spółki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 0 Członków Zarządu, przeciw – 2, 3 Członków Zarządu wstrzymało się od 

głosu. 

 

Ad.8  

Rozpatrzenie wniosku Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego do projektu 

Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok w sprawie zaplanowania podwyżki 

wynagrodzeń dla pracowników Starostwa Powiatowego w Myśliborzu oraz jednostek 

podległych o wskaźnik 7,8 % na okres 12 miesięcy.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  i odczytał przedmiotowy wniosek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przedmiotowego wniosku. Przekazała, że Zarząd Powiatu rozpatrując wniosek 

Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

wskazał, że sprawa zostanie przeanalizowana w I półroczu 2023 roku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Potwierdził i wskazał, że mówiono o tym, że pochylimy się nad wnioskiem w I półroczu 2023 

roku.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Zwrócił uwagę na podwyższenie wysokości najniższego 

wynagrodzenia. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do kwestii związanej z podwyższeniem wynagrodzeń. Zwróciła uwagę, że 

wskaźnik 7,8 % dotyczy wynagrodzeń w oświacie i nie jest on obowiązkowy w jednostkach 

samorządowych. Zwróciła uwagę, że temat ten wymaga przeanalizowania.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wskazał, że kwestia dokonania regulacji płac pracowników Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu oraz jednostek podległych o wskaźnik zostanie przeanalizowana 

w I półroczu 2023 roku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad.3 

Spotkanie z Panią Jolantą Rybarczyk Dyrektorem Niepublicznego Przedszkola 

Językowego w Barlinku w sprawie przedstawienia sytuacji finansowej placówki oraz 

propozycji uregulowania należności finansowych.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie przedmiotowej sprawy. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego. 

Wyjaśniła, że Niepubliczne Przedszkole Językowe w Barlinku ma zawartą umowę  

z Powiatem Myśliborskim na najem pomieszczeń. Na dzień dzisiejszy powstała zaległość  

w kwocie 37 790,00 zł na koniec miesiąca grudnia. Dyrektor zawnioskowała o spotkanie  

z Zarządem Powiatu, aby przedstawić sytuację finansową placówki. 

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że jej sytuacja finansowa w tej chwili jest trudna. Poinformowała, że placówka ma 

dwa źródła finansowania, jest to czesne pobierane od rodziców i dotacje z Gminy Barlinek. 

Jednakże wystąpiły perturbacje z Gminą Barlinek w kwestii finansowania placówki. Zwróciła 

uwagę, że rosną wszystkie koszty, rosną pensje nauczycieli. Poinformowała o podwyżkach 

wynagrodzeń jakie nastąpiły.  

Idea przedszkola niepublicznego jest taka, że dotacja z gminy powinna placówce wystarczyć 

na opłatę wszystkich zobowiązań wynikających z wynagrodzeń, z ZUS i z mediów, natomiast 

rodzice powinni płacić za podwyższenie standardów funkcjonowania przedszkola. Tym czasem 

u nas dzieje się tak, że rodzice współfinansują gminę w prowadzeniu tego przedszkola 

niepublicznego, a rodziców możliwości też nie są nieograniczone. Przekazała, że Gmina 

Barlinek  wyliczyła, że w roku 2022 zmniejszyły się wydatki na prowadzenie przedszkoli 

publicznych co oznaczało również zmniejszenie dotacji.  Nie dość, że ona się zmniejszyła to 

jeszcze trzeba im zwrócić to co nadpłacili, więc generalnie od długiego czasu już dotacja gminy 

wystarcza jedynie na pensje, a w miesiącach listopad i grudzień to już nawet na te pensje nie 

wystarcza, gdyż została tak bardzo zaniżona.  

W związku z tym  przekazała, że chciałaby się rozliczyć z Powiatem, zaproponowała aby 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na pomniejszenie zadłużenia o sumę, która została włożona  

w remont budynku i na dzisiejszy dzień jest to kwota 18 000,00 zł, co by pozwoliłoby trochę 

sprawniej się uporać z tym zadłużeniem.  

Druga kwestia jest taka, że przez  dwa ostatnie lata poczyniła tam dodatkowe inwestycje w tym 

budynku. Wskazała, że nie były one konsultowane z Zarządem Powiatu. Przekazała, że 

inwestycja dotyczyła założenia we wszystkich pomieszczeniach klimatyzatorów. Przedstawiła 

informacje w tej sprawie. Przekazała, że w budynku założono 8 urządzeń w różnych 

pomieszczeniach, a koszt ich montażu to kwota  30 000,00 zł. Zauważyła, że jest to inwestycja, 

którą w przypadku opuszczenia obiektu nie zabierze ze sobą i podnosi ona standard budynku. 

Poinformowała, że kolejną  inwestycją, którą wykonano w budynku jest rozprowadzenie sieci 

światłowodowej. Przedstawiła wyjaśnienia w tej sprawie.  

Zauważyła, że gdyby w przyszłości szkoła, czy ktokolwiek inny z tego korzystał to też jest 

korzystne rozwiązanie. Przekazała, że zadanie realizowała w 2 etapach, 1 etap to były sumy 

około 8 000,00 zł, natomiast drugi etap obejmował mniej pomieszczeń i wyniósł około 4000,00 

zł, łącznie to kwota 12 000,00 zł jaką zainwestowano w wynajmowane pomieszczenia. 
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Poinformowała o wykonaniu remontu drogi prowadzącej do przedszkola. Przekazała, że 

współfinansowała również wykonanie remontu drogi, która już jest na terenie szkoły. 

Przedstawiła informacje w tej sprawie. 

Zapytała, czy Zarząd Powiatu wyrazi zgodę, żeby włączyć w te inwestycje kwestię wspólnych 

rozliczeń. Podsumowując, zaproponowała, aby kompensata, która jest w tej chwili w wysokości 

około 18 000,00 zł mogła być zaksięgowana jednorazowo i ewentualnie czy można by było 

rozważyć te pozostałe koszty. Ponadto zobowiązała się do końca tygodnia do wpłacenia VAT-

u wynikającego z tych rachunków. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał jakie są zasady, skoro nie było naszej zgody na te remonty? Zauważył, że Zarząd  

Powiatu nie miał wiedzy o tych remontach, czy jakiś dodatkowych pracach na naszym obiekcie. 

Najpierw należałoby mieć zgodę, żeby cokolwiek później robić. Należałoby  wycenić, zrobić 

kosztorys tych prac i dokonać ich sprawdzenia. Zauważył, że taka powinna być kolejność 

działań, dziś rozmawiamy o czymś co było zrobione.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że temat ten wymaga konsultacji z radcą prawnym i analizy. Kwestia wyceny  

i podniesienia wartości obiektu musiałaby być skonsultowana z ekspertem z zakresu 

budownictwa. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że temat ten wymaga analizy. Można jeszcze ewentualnie rozważyć możliwość 

rozłożenia zaległości na raty. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, jakie czesne płacą rodzice w tym przedszkolu? 

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Odpowiedziała, że jest to kwota 600,00 zł.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, ile wynosi dotacja z Gminy Barlinek?  

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Odpowiedziała, że na dziecko 720,00 zł, Zwróciła uwagę, że Gmina Barlinek wykazała, że 

wypłaciła dla przedszkola za dużo środków finansowych o kwotę 50 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy został rozpoczęty spór sądowy z Gminą Barlinek w tej sprawie? 

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że złożyła dokumenty do prawnika, ale one są na etapie rozpatrywania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała ile jest dzieci w tym przedszkolu?  
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Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Odpowiedziała, że 70 dzieci. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że z prośby wynika, że zobowiązania w stosunku do Powiatu powinny być 

rozliczone do końca 2022 roku. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Przekazała, że do końca umowy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy jeżeli chodzi o czynsz i inne opłaty to regularnie są one płacone?  

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Odpowiedziała, że nie, placówka ma zadłużenie. 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Poinformowała, że zadłużenie jest na kwotę 37 799,00 zł. 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Skorygowała i poinformowała, że po obniżce dotacja Gminy Barlinek jest na poziomie  

630,00 zł. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy prośba dotyczy tylko tego, żeby wyliczyć dodatkowe koszty związane z Pani 

inwestycją na tym obiekcie do rozliczania i czy to musi być do końca miesiąca grudnia?  

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Odpowiedziała, że nie musi to być do końca miesiąca grudnia. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że chciałaby zobaczyć jakie to były inwestycje, czy rzeczywiście podniosły wartość 

obiektu, czy tylko i wyłącznie były zrealizowane po to, żeby świadczyć usługi dla dzieci.  

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Wyjaśniła, że jest mowa o końcu miesiąca grudnia z uwagi na to, że zadłużenie jest na koniec 

grudnia. W związku z tym, Centrum Usług Wspólnych prowadzi egzekucję zobowiązań. Pani 

Dyrektor została powiadomiona przez księgową, że będziemy prowadzić egzekucję. Kota 

18 000,00 zł jest kwotą jaka pozostaje do końca umowy. Jest to pomnożenie kwoty 2 300,00 zł 

miesięcznie. 
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Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że chodzi o to żeby zamiast rozkładać tą kwotę na 8 miesięcy, żeby ją jednorazowo 

ująć z jej zadłużenia.  

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Przekazała, że te 18 000,00 zł to już jest zaakceptowane, tylko w umowie jest rozliczenie co 

miesięczne z czynszu. Czyli 2 300,00 zł kompensujemy. Przekazała, że Dyrektor chciałaby, 

żeby nie rozliczać tych środków, żeby akonto tych 8 miesięcy rozliczyć to co będzie miała 

rozliczone prawie za pół roku.  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o konkretne dane i informacje w tej sprawie. 

 

Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  

Podsumował, że Dyrektor posiada zadłużenie w kwocie 37 790,00 zł i  kompensatę do końca 

umowy w kwocie 18 000,00 zł. Dyrektor wnioskuje, aby kwota zadłużenia została zmniejszona 

o tę kwotę.   

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Przekazała, że Dyrektor wnioskuje zatem o dodatkową kompensatę za poniesione nakłady 

inwestycyjne. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu  

Zapytała, czy Dyrektor prosiła o ponowne podliczenie podstawowej kwoty dotacji? Ma Pani 

prawo zwrócić się do Gminy o ponowne przeliczenie i wykazanie drogi w jaki sposób ta kwota 

została wyliczona przez Wydział Oświaty w Barlinku. Zwróciła uwagę, że Dyrektor składała 

wniosek dotacyjny raz w miesiącu. Zapytała, czy była Pani informowana wcześniej, że ta kwota 

podstawowa dotacji w Gminie Barlinek ulegnie obniżeniu? Czy wykorzystała Pani drogę 

negocjacji i rozłożenia na raty, ewentualnie sprawdzenia i przeliczenia dotacji? Zwróciła 

uwagę, że mogły zdarzyć się omyłki. Z tego co przedstawiono wynika, że Przedszkole 

otrzymało mniejszą dotację pewnie dlatego, że zmalała liczba dzieci w oddziałach 

przedszkolnych.  

Wskazała, aby Dyrektor poprosiła o pisemne wyliczenie jeszcze raz i wskazanie sposobu 

wyliczenia dotacji na  jedno dziecko w oddziale przedszkolnym, bo może być gdzieś pomyłka 

w obliczeniach. Przekazała, że może okazać się że kwota zaległości będzie niższa. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na uchwałę Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie zasad przekazywania 

dotacji. Jeżeli po całym roku prowadzenia przez Panią Dyrektor działalności Gmina Barlinek 

doszła do wniosku, że jednak dotacja powinna być mniejsza i każą ją zwracać za poprzednie 

okresy to, to jest nieuczciwe, to też powinno być uregulowane. 

Zwróciła uwagę, że Dyrektor ma prawo się bronić, bo Pani w dobrej wierze wydawała te 

pieniądze gdyż dostawała je Pani z Gminy Barlinek. 
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Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że jeżeli Gmina chce zakłamać swoje wydatki i zobowiązania na rzecz przedszkoli 

niepublicznych to to zrobi. Zwróciła uwagę, że już raz doszło do takiej sprawy, która została 

rozstrzygnięta na drodze sądowej, jednak trwało to kilka lat. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu  

Przekazała, że dotacja prawidłowo wyliczona na dziecko należy się dla placówki ustawowo. 

Burmistrz może dać więcej niż wyliczona dotacja na dziecko, gdyby chciał jeszcze wspierać 

placówkę, ale nie może dać mniej. Przekazała, że jest zdziwiona obniżeniem kwoty dotacji, 

zwróciła uwagę, że idą one do góry.  

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że dlatego jest to dla niej szokujące. Zwróciła uwagę, że pensje dla nauczycieli  

w tym roku wzrosły dwukrotnie, przedszkola publiczne zatrudniają nauczycieli 

dyplomowanych są to duże pieniądze, rosną ceny towarów i usług, natomiast określono, że 

ceny spadają pomimo tego, że wykazano stałą liczbę dzieci. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że można pójść z Gminą w spór, samorząd powinien wykazać spadek kosztów, co 

jak wiemy w dzisiejszych czasach jest niemożliwe. Należy zatem pisemnie wystąpić do Gminy 

Barlinek w tej sprawie oraz przeanalizować zapisy uchwały Rady Miejskiej. 

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że wystąpiła z wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej w tej sprawie, 

pakiet dokumentów został przekazany prawnikowi. Zwróciła uwagę, że tego typu sprawy 

ciągną się latami, natomiast jednostka ma bieżące opłaty, które musi wykonywać. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że można wystąpić z wnioskiem, aby Burmistrz odstąpił od zwrotu tych środków, 

zauważyła, że w placówce uczą się dzieci z trenu Gminy Barlinek. 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że poprosiła o to Burmistrza. Przekazała, że ma on ustawowy obowiązek 

wypłacenia 75% minimum, ale może wypłacić 100% jak chce i niektóre gminy to robią. 

Poinformowała, że Burmistrz negatywnie ustosunkował się do złożonego przez nią wniosku. 

 

Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu 

Przekazał, że Dyrektor powinna się pojawić na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej  

w miesiącu styczniu. Należy opowiedzieć wszystkim radnym jaką ma Pani sytuację i poprosić 

o to, aby zostawili te pieniądze na tym poziomie, na którym je Pani dostała żeby nie musiała 

Pani ich zwracać.  

Powinna Pani też przedstawić jaką ma Pani sytuację na dany miesiąc, czyli jakie ma Pani koszty 

i przychody za miesiąc styczeń, żeby Pani i radni wiedzieli  jak ta działalność się bilansuje czy 

też nie bilansuje. Musi Pani wejść na każdą komisję, na każdej komisji zabrać głos, 

opowiedzieć całą tę sytuację i poprosić radnych o to, żeby Pani pomogli.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z tym, że sprawa powinna być przedstawiona radnym Rady Miejskiej na 

komisjach. Zwróciła uwagę, że Pani stworzyła przedsiębiorstwo, które jest szczególne, 

zaopiekowała się Pani 70 dzieci, po drugie stworzyła Pani miejsca pracy dla mieszkańców 

Barlinka i o tym powinien Burmistrz i radni wiedzieć.  

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że rozmawiała z niektórymi radnymi w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że Zarząd po przeprowadzonej analizie pochyli się nad złożonym wnioskiem. 

Poruszyła sprawę przeprowadzenia rozmów z radnymi Gminy Barlinek przez Dyrektora 

placówki. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu  

Zwróciła uwagę, że Dyrektor ma doskonały argument, gdyż opieka nad 70 dziećmi jest 

odciążeniem dla Gminy Barlinek, która musiała by uruchomić dodatkowe przedszkole, 

zatrudnić kadrę i utrzymać budynek, w którym by ono funkcjonowało. Zatem realizuje Pani 

wiele zadań, które spoczywają na gminie. 

Zaproponowała przygotowanie prezentacji i pokazanie radnym Rady Miejskiej jaką działalność 

prowadzi placówka.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, ilu zatrudnionych jest nauczycieli w placówce? 

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Odpowiedziała, że 24 na etatach, ale jest jeszcze kilkunastu na umowach zlecenia. 

 

Mariusz  Norsesowicz – Członek Zarządu  

Przekazał, że Dyrektor powinna umówić  się z Przewodniczącymi poszczególnych komisji na 

spotkania na komisjach w miesiącu styczniu, prośbę należy wystosować na piśmie. Zwrócił 

uwagę, że dyrektor posiada prawnika i osoby, które jej pomagają, zatem należy przy ich udziale 

przeprowadzić rozmowy z Gminą Barlinek.  

Zauważył, że w Pani sprawie chodzi o kwestię związaną z umorzeniem kwoty 50 000,00 zł jaką 

zażądała gmina i zwiększenia stawki dotacji do tego poziomu, aby placówka się bilansowała.  

Należy zatem pokazać jakie są koszty i z czego są pokrywane. 

Zwrócił uwagę, że dobro, które oddaje Pani społeczności barlineckiej jest niemierzalne  

i trzeba na ten temat rozmawiać. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Zapytała, ile przedszkoli publicznych jest w Barlinku? 

 

Jolanta Rybarczyk 

Odpowiedziała, że 2 przedszkola publiczne.  

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Zapytała, czy w przedszkolu w Wiśniowym Sadzie są dzieci 6-letnie?  
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Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Odpowiedziała, że tak.  

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu  

Przekazała, że na 6-latki Dyrektor powinna otrzymywać subwencję.  

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Poinformowała, że dostaje dotacje z gminy i nie wie jak oni to liczą, rozdzielają. 

Przekazała, że dziwne dla niej jest to, że przy takim wzroście kosztów wszystkiego, w tym płac, 

dla Gminy te koszty maleją.  

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu  

Również wskazała na konieczność przeprowadzenia rozmów z radnymi Rady Miejskiej. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że trzeba wystąpić o to żeby gmina wsparła finansowo placówkę poprzez 

zaprzestanie żądania zwrotu tej kwoty.  

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że wystąpiła z prośbą w tej sprawie, lecz Burmistrz i Pani Skarbnik powiedzieli, że 

nie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że jest możliwość złożenia petycji w tej sprawie, która będzie rozpatrzona 

przez Radę Miejską. Przekazała, że Zarząd pochyli się nad wnioskiem Dyrektora. Zwróciła 

uwagę, że gmina powinna dbać o to żeby ta opieka przedszkolna nie tylko była publiczna, ale 

też niepubliczna.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat dotyczący rozpatrzenia wniosku Dyrektora przez Zarząd Powiatu. Zwrócił 

uwagę na działalność placówki. Przekazał, że temat ten wymaga analizy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jej stanowisko jest takie, że aby podjąć decyzję potrzebne jest przedstawienie  

pełnej informacji, danych, co było robione i w jakim zakresie. Odniosła się do działalności jaką 

prowadzi Pani Dyrektor i zwróciła uwagę, na trud pracy jaka jest wykonywana. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Zapytała, czy Dyrektor myślała o tym żeby stworzyć jeden oddział integracyjny?  

 

Jolanta Rybarczyk – Dyrektor Niepublicznego Przedszkola Językowego w Wiśniowym 

Sadzie w Barlinku  

Przekazała, że w Barlinku jest to trudne ze względu na istnienie Bratka. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Podsumował spotkanie i poprosił o przygotowanie analizę dokumentacji w tej sprawie. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 11:30 Zarządził przerwę  w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 11:35 

 

Ad.9 

Zapoznanie się ze stanowiskami Komisji Stałych Rady Powiatu w sprawie odpowiedzi na 

pismo z dnia 17.11.2022 dotyczącymi wniesienia dopłaty do Spółki Szpital Barlinek Sp. z 

o.o. 

(Pisma stanowią załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał pisma przekazane przez Komisje Stałe Rady Powiatu: 

 

1. Komisja Rewizyjna na swym posiedzeniu w dniu 06.12.2022r. zajęła stanowisko  

o zobligowaniu Zarządu Powiatu w Myśliborzu do przygotowania i zarazem 

przedstawienia na najbliższej sesji Rady Powiatu w miesiącu grudniu br. projektu 

uchwały w sprawie wniesienia dopłaty do Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. w wysokości 675 750,00 zł w związku z nałożeniem na Powiat Myśliborski 

takiego obowiązku przez Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Szpitala Barlinek 

Sp. z o.o. w dniu 7 października 2022 roku uchwałą Nr 03/10/2022. 

2. Komisja Oświaty Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, na posiedzeniu w dniu 5.12.2022r. zajęła stanowisko, aby Zarząd Powiatu 

przygotował projekt uchwały w sprawie wniesienia dopłaty do Spółki Szpital Barlinek 

Sp. z o.o.  i przedstawił go Radzie Powiatu w Myśliborzu.  
3. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swym posiedzeniu w dniu 09.12.2022r. zajęła 

stanowisko, żeby Zarząd Powiatu w Myśliborzu przygotował projekt uchwały  

w sprawie wniesienia dopłaty do Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. i zarazem 

przedstawił go na najbliższej sesji Rady Powiatu. 

4. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok dotyczący zabezpieczenia środków finansowych na 

dokonanie dopłaty do Spółki Szpital Barlinek Sp.  z o.o. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi stanowiskami Komisji Stałych Rady Powiatu. 

 

Ad.10 

Podpisanie aneksu nr 7 do umowy partnerskiej nr BG-I.052.8.2019 zawartej w dniu  

21 sierpnia 2019 r.: „Budowa Regionalnej Infrastruktury Przestrzennej Województwa 

 Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim, z siedzibą: 

Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego 70-540 Szczecin,  

ul. Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim z siedzibą: Starostwo Powiatowe  

w Myśliborzu ul. Północna 15, 74-300 Myślibórz.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Odniósł się do kwestii związanej  

z realizacją projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu Nr 7 do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z firmą EMBUS Jacek Pakuła z siedzibą pod 

adresem Stróżewo 16, 74-200 Pyrzyce, na korzystanie z przystanków autobusowych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Myśliborski. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że jest to stała umowa zawierana  

z przewoźnikami. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy ilość przewoźników uległa zwiększeniu. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nie, w powiecie jest stała liczba przewoźników, jest ich pięciu  

i w większości zajmują się przewozem uczniów do szkół. Firma EMBUS zajmuje się 

przewozem uczniów z terenów Derczewo-Sitno. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.12 

Wniosek Wójta Gminy Nowogródek Pomorski o wykonanie aktualizacji dokumentacji 

technicznej dla zadania dotyczącego przebudowy drogi powiatowej relacji Nowogródek 

Pomorski-Karsko-Łubianka (ciągi DP nr 2109Z, 2111Z, 2112Z i 2113Z). 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, ze Wójt Gminy Nowogródek Pom. zwrócił się  

z wnioskiem o wykonanie aktualizacji kosztorysu inwestorskiego oraz aktualizacji 

dokumentacji technicznej dla zadania dotyczącego przebudowy drogi powiatowej relacji 

Nowogródek Pomorski-Karsko-Łubianka w części dotyczącej odcinka pomiędzy 

miejscowościami Karsko-Łubianka, co ma umożliwić ubieganie się o przyznanie 

dofinansowania zewnętrznego na realizację zadania. Poinformował, że dokonał analizy 

dokumentacji projektowej i wymaga ona aktualizacji. Do wykonania pozostaje 4,5 km odcinek 

drogi. W szczególności wymagane jest rozszerzenie pierwotnego zakresu robót  

o przebudowę istniejącego przepustu drogowego. Przedstawił informacje dotyczące prac jakie 
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należy w związku z tym wykonać. Podał informacje na temat stanu technicznego 

przedmiotowego przepustu. Ponadto przedstawił informacje na temat problemu wód 

opadowych w m. Łubianka, który może powstać po wykonaniu okrawężnikowania  i budowy 

chodnika, które zostało zaprojektowane w dokumentacji.   

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy, wskazał, że dokumentacja wymaga aktualizacji.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała o przedstawienie zestawienia dokumentacji projektowych jakie znajdują się  

w Wydziale Dróg i wymagają aktualizacji oraz informacje, które dokumenty zostały 

szczegółowo przeanalizowane pod względem stanu obecnego dróg. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odczytał propozycję Wydziału Dróg, który rekomenduje podjęcie działań zmierzających do 

zaktualizowania dokumentacji projektowej, przy czym zakres przeprowadzonej aktualizacji 

powinien zostać dostosowany do wytycznych określonych dla konkretnych funduszy 

wspierających rozwój lokalnej infrastruktury drogowej. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Wyjaśnił, że każdy fundusz dofinansujący zadania drogowe ma inne wytyczne, złożył 

wyjaśnienia w tym zakresie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, na jakim etapie jest ocena wniosku złożonego w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg na drogę w m. Płonno? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nie ma jeszcze żadnych informacji w przedmiotowej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że w Funduszu była określona kwota dedykowana realizacji inwestycji, zapytała, 

czy można uzyskać informacje, czy złożono tyle wniosków, które wyczerpią pulę środków 

finansowych jaka została na nie przeznaczona? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że sprawdzi te informacje. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że kwota jaką należy zabezpieczyć na zaktualizowanie dokumentacji to 

80 000,00 zł, środki nie są zabezpieczone w budżecie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dokonać zabezpieczenia środków finansowych na aktualizację 

przedmiotowej dokumentacji projektowej w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok  

z wolnych środków. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o zabezpieczeniu środków finansowych na aktualizację 

przedmiotowej dokumentacji projektowej w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok  

z wolnych środków. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.13 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 4. Liceum 

Ogólnokształcącego od 1 stycznia 2023 roku do 24 czerwca 2023 roku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że proponuje się zorganizowanie nauczania 

indywidualnego w wymiarze 12 godzin tygodniowo od 01.01.2023 do 24.06.2023 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 4 Liceum Ogólnokształcącego Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku od 

01.01.2023 do 24.06.2023 roku w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.14  

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 2 do umowy nr IZM/132/102/2022 z dnia 

31.03.2022 r. związanej z realizacją zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że z uwagi na przedłużającą się procedurę 

administracyjną związaną z wydaniem uzgodnień projektu decyzji inwestycji celu publicznego, 

Wykonawca wystąpił z wnioskiem o aneks do umowy wydłużający termin realizacji 

zamówienia.  Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie aneksu Nr 2 do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu lokali znajdujących się w budynku Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Stowarzyszenie Pomocy Niepełnosprawnym „Bratek”                 

w Barlinku zwróciło się z prośbą o wynajęcie pomieszczeń o łącznej powierzchni użytkowej 
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370 m2 zlokalizowanych w budynku objętym trwałym zarządem Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 63A, na okres 5 lat. Wynajmowane 

pomieszczenia przeznaczone będą na prowadzenie przez Stowarzyszenie Pomocy 

Niepełnosprawnym „Bratek” Środowiskowego Domu Samopomocy w Barlinku. Wniosek 

został pozywanie zaopiniowany przez Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. 

kpt.hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. Wyjaśniła, że do tej pory Stowarzyszenie 

miało użyczone pomieszczenia na czas przeprowadzenia prac remontowych, teraz najem 

dotyczy prowadzenia jednostki. 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, jaka jest kwota za najem pomieszczeń? 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że tytułem czynszu najemca będzie ponosił koszt w wysokości 6 453,32 zł 

brutto miesięcznie plus opłaty za media.  

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Jednocześnie chciałaby zaznaczyć, że prowadzone są rozmowy z Dyrektorem Stowarzyszenia 

Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku, w sprawie ponoszenia dodatkowych 

kosztów związanych z remontem pomieszczeń. Będzie ona wnioskowała  

o kompensatę poniesionych nakładów. Na dzień dzisiejszy temat ten jest analizowany  

z Kancelarią Prawną.  

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o budynek na ul. Gorzowskiej w Barlinku to Powiat nie ponosi 

kosztów, a wręcz otrzyma dochody z tyt. czynszu za najem pomieszczeń. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że tak, koszty prowadzenia ŚDS są pokrywane z otrzymywanej dotacji Wojewody 

Zachodniopomorskiego. Przedstawiła informacje w tej sprawie. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do sprawy, zwróciła uwagę, że takie były założenia wykorzystania 

przedmiotowego budynku. Przedstawiła informacje na temat zagospodarowania 

przedmiotowego obiektu. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy najmu lokali ze 

Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku podejmując uchwałę 

Nr 307/1077/2022 z dnia 21 grudnia 2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

najmu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 16  

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej 2m2 na korytarzu w 

budynku głównym Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu pod automaty 

samosprzedające. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu) 
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Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy najmu z firmą „Vending 

Style” z Barlinka. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.17 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej 2m2  na korytarzu I 

piętra w budynku głównym Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy najmu z firmą „Vending 

Style” z Barlinka. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.18 

Wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, znajdującej w Myśliborzu przy ul. 

Marcinkowskiego 10, tj. garażu nr 2 o łącznej powierzchni 19,53 m2 w celu 

przechowywania pojazdu mechanicznego, na okres do dnia 31.12.2023 r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu)  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu podejmując uchwałę Nr 

307/1078/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu garażu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Zarządu - Mariusz Norsesowicz 
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Ad.19 

Zajęcie stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy użyczenia lokali 

znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu zwróciło się z prośbą o użyczenie nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, oznaczonej jako działka nr: 321004_4.0001.313 Myślibórz obręb 1, położonej  

w Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13, na potrzeby realizacji projektu „Silni i Samodzielni” 

Niniejsza umowa zawarta byłaby na okres do dnia 31.10.2023r. Poinformowała, że lokal 

stanowi mieszkanie znajdujące się na ul. Spokojnej 13. Będzie to mieszkanie treningowe dla 

osób wychodzących z pieczy zastępczej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy użyczenia lokali 

pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Powiatowym centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.20  

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia do umowy użyczenia pomieszczeń biurowych 

zawartej w dniu 10.10.2017r, którego podmiotem jest ustalenie sposobu rozliczania 

dostawy mediów do użyczonych pomieszczeń. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Wyjaśniła, że Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu zwróciła 

się z prośbą o przedłużenie porozumienia zawartego pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną w Myśliborzu. Przedmiotem porozumienia 

jest określenie sposobu rozliczania kosztów mediów dostarczanych do użyczonych  

pomieszczeń biurowych w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.  

Zgodnie z porozumieniem biorący w użyczenie zobowiązuje się do ponoszenia kosztów 

związanych z utrzymaniem użyczonych pomieszczeń: koszty ogrzewania proporcjonalnie do 

zajmowanej powierzchni tj. 10,45 %, energia elektryczna na podstawie wskazań podlicznika, 

woda i ścieki obliczane ryczałtem wg stawek brutto wynikających z faktur dostawcy, odpady 

komunalne proporcjonalnie do zajmowanej powierzchni. Obecnie obowiązujące porozumienie 

regulujące sposób rozliczania mediów wygasa z dniem 31.12.2022r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.21 

Rozpatrzenie wniosku prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą  „ARKART” o 

wyrażenie zgody na odliczenie od kwoty czynszu dzierżawnego, kwoty z tytułu 

poniesionych strat w związku z zalaniem pomieszczeń jakie miało miejsce 06.04.2022r.  

w miejscowości Rów 27a) w dzierżawionym przez Pana Kowalczyka garażu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w dniu 06.04.2022r. w wyniku 

gwałtownych opadów deszczu doszło do zalania garażu w miejscowości Rów 27a). 

Pomieszczenie to było wynajmowane na podstawie umowy dzierżawy lokalu użytkowego.  

W wyniku opadów doszło do  przecieku dachu. Zalane zostało urządzenie - wykrojnik oraz 

produkty końcowe produkcji (tektura).W związku z zaistniałym faktem wynajmujący zwrócił 

się do dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu z pismem o odliczenie 

od czynszu dzierżawnego kwoty 4 560,00zł (w tym wartość zniszczonych urządzeń, 

wykrojnika koszt 1 290,00zł, tektury 5W-formatki 1 500 szt., koszt 1 950,00zł, tektury 5W  

w sztaple 600szt., koszt 1 320,00zł ). 

Za przedmiotową szkodę ubezpieczyciel wypłacił  Zespołowi Szkól i Placówek Oświatowych 

w Myśliborzu im. S. Dariusa i S. Girenasa odszkodowanie w wysokości 1 433,07 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy straty są oszacowane przez wynajmującego, czy zostały w jakiś sposób 

udokumentowane? 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że tak. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że wynajmujący przedstawił faktury. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy wynajmujący otrzymał odszkodowanie z tyt. zniszczonego sprzętu? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie ma informacji w tym zakresie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o sprawdzenie tej informacji i wystąpienie z zapytaniem do wynajmującego. 

Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia wniosku do czasu uzyskania uzupełnionych informacji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowego wniosku. 

Za odłożeniem rozpatrzenia wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  
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Ad.22 

Wyrażenie zgody na złożenie oświadczenia o gotowości realizacji „Programu wyrównania 

różnic między regionami III” w roku 2023 r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu)  

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że na jednym z ostatnich posiedzeń Zarządu 

Powiatu wyrażono zgodę na przystąpienie do programu. Poinformowała, że niezbędnym do 

złożenia wniosku w ramach „Programu wyrównania różnic między regionami III” jest złożenie 

oświadczenia o gotowości realizacji programu.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przekazała, że wystąpiono do gmin na terenie Powiatu Myśliborskiego z prośbą  

o przedstawienie propozycji zadań jakie można zgłosić do realizacji w ramach programu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill  

Zwróciła uwagę na zatrudnienie osób niepełnosprawnych w Starostwie Powiatowym, 

zaproponowała rozpatrzenie możliwości złożenia wniosku na dostosowanie miejsc pracy dla 

tych pracowników w ramach programu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie oświadczenia o gotowości realizacji „Programu 

wyrównania różnic między regionami III” w roku 2023. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.23 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Agencją Detektywistyczną i Ochrony „JOKER” 

Sp. z o.o. Poznań na: monitorowanie sygnałów lokalnego systemu alarmu włamania  

i napadu w pomieszczeniach – Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku przy ul. Szpitalnej 

11, na rok 2023. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu)  

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że przedmiot zamówienia obejmuje 

zabezpieczenie pomieszczeń  Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku przy ul. Szpitalnej 11  

w roku 2023. Przeprowadzono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego, 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: Agencja Detektywistyczna i Ochrony „JOKER” Sp.  

z o.o. Poznań w kwocie 1 328,40 zł. Złożona oferta mieści się w kwocie jaką Zamawiający 

przeznaczył na realizacje zadania. Wartość umowy za rok 2022 wynosiła 1180,80 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad.24  

Informacja o wyniku sprzedaży w trybie przetargu ustnego (aukcji) samochodu 

osobowego marki Honda CR-V 2.0 nr rejestracyjny ZMY55MS, a także podjęcie decyzji 

w sprawie dalszego trybu sprzedaży w/w pojazdu (pisemny przetarg publiczny lub 

przetarg ustny (aukcja)) oraz określenie minimalnej ceny sprzedaży samochodu  

w kolejnym przetargu.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 27 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w dniu 21.11.2022r. Zarząd Powiatu 

podjął decyzję o sprzedaży pojazdu w trybie przetargu ustnego (aukcji). Aukcja została 

wyznaczona na dzień 08.12.2022r., a cena wywoławcza pojazdu wynosiła 17.300,00 zł. Aukcja 

nie odbyła się ponieważ nie przystąpił do niej co najmniej jeden licytant. W związku z tym 

proponuje się przeprowadzenie kolejnego przetargu pisemnego na sprzedaż przedmiotowego 

pojazdu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wskazanie ceny wywoławczej pojazdu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że będzie to pierwszy przetarg pisemny i zaproponowała pozostawienie ceny 

wywoławczej na poziomie wyceny określonej przez rzeczoznawcę majątkowego tj. w kwocie 

17.300,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii dotyczącej ustalenia ceny wywoławczej sprzedaży przedmiotowego 

pojazdu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również wskazał, aby cena wywoławcza została ustalona na poziomie wyceny określonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego tj. w kwocie 17.300,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją oraz podjął decyzję o ogłoszeniu 

pisemnego przetargu publicznego na sprzedaż samochodu osobowego marki Honda CR-V 

określając minimalną cenę sprzedaży samochodu na poziomie wyceny określonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego tj. 17.300,00 zł  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.25 

Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku na naprawę dachu w budynku przy ul. Szosowej 2 

należącym do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego 

„Morro” w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 28 do protokołu) 
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Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że dzierżawca pomieszczeń w budynku 

przy ul. Szosowej 2 w Barlinku w związku z kontrolą Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu zwrócił się z wnioskiem o naprawę cieknącego dachu  

w wynajmowanych pomieszczeniach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy te pomieszczenia znajdowały się wśród nieruchomości, które były przeznaczone 

do sprzedaży? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że sprawdzi to. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że wynajmujący prowadzi na naszej nieruchomości działalność, kontrola sanepidu 

dotyczyła tej działalności, prace remontowe powinny być zatem wykonane przez 

wynajmującego. Zapytała, czy w umowie jest zawarty zapis, iż Powiat Myśliborski musi 

dokonywać remontu pomieszczeń? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że zapisy mówią jedynie o bieżących naprawach.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy można wystąpić o odszkodowanie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby powrócić do tematu sprzedaży garaży na ul. Szosowej w Barlinku. 

Poprosiła, aby zawierane umowy w przyszłości zawierały zapisy, iż wynajmujący jest 

zobowiązany do utrzymania obiektu.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że takie zapisy są zawarte w umowie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że wynajmujący otrzymał pomieszczenia z dachem, który nie przeciekał, teraz to 

zaistniało, wobec czego nie zadbał odpowiednio o stan wynajmowanego budynku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o dokonanie analizy zapisów zawartej umowy najmu przedmiotowego budynku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy celem  

dokonania analizy zapisów zawartej umowy najmu pomieszczeń oraz analizy możliwości 

sprzedaży przedmiotowych budynków. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecni -  Mariusz Kuziel, Wioletta Drzewińska 

 

Ad.26 

Wyrażenie zgody na wykorzystanie środków finansowych pozostałych z realizacji zadania 

pn.: „Remont sali nr 34 w Zespole Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego  

w Dębnie” w kwocie 13.260,00 zł na wykonanie zaleceń Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 29 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. W dniu 1 grudnia 2022 roku została zawarta umowa na 

wykonanie zadania pn.: „Remont sali nr 34 w Zespole Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego  

w Dębnie”. Wykonawca robót: GRIFF Sp. z o.o. z Gorzowa Wlkp. Umowna wartość 

zamówienia to kwota 46.740,00 zł W dniu 16.12.2022 r. Wykonawca zgłosił gotowość do 

odbioru końcowego, w związku z czym nie przewiduje się zwiększenia kosztów realizacji 

inwestycji. 

Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna w Myśliborzu w dniu16.11.2022 r. wydała 

decyzję PS.NHD.9020.4.21.2022 nakazującą usunięcie nieprawidłowości stwierdzonych  

w Zespole Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

Wobec powyższego proponuje się oszczędności pozostałe po zadaniu pn.: „Remont sali nr 34 

w Zespole Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie” w kwocie 13 260,00 zł wykorzystać 

na wykonanie części zaleceń wynikających z decyzji Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykorzystanie środków finansowych pozostałych  

z realizacji zadania pn.: „Remont sali nr 34 w Zespole Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego 

w Dębnie” w kwocie 13.260,00 zł na wykonanie zaleceń Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni -  Mariusz Kuziel, Wioletta Drzewińska 

 

Ad.27 

Określenie terminu realizacji zadania pn.: „Termomodernizacja obiektów użyteczności 

publicznej Powiatu Myśliborskiego w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno” 

oraz określenie ilości transz wypłaty wynagrodzenia dla wykonawcy robót budowlanych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 30 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała o odbytym spotkaniu w siedzibie Banku 

Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie. Poruszyła kwestię określenia terminu realizacji 

zadania pn.: „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego 
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w miejscowościach: Myślibórz, Barlinek i Dębno” oraz określenia ilości transz wypłaty 

wynagrodzenia dla wykonawcy robót budowlanych. Proponuje się określenie terminu do  

12 miesięcy oraz wpłaceniu wynagrodzenia wykonawcy w dwóch transzach. Przedstawiła 

wyjaśnienia w tej sprawie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu określił termin do 12 miesięcy realizacji zadania oraz podjął decyzję  

o wpłaceniu wynagrodzenia wykonawcy w dwóch transzach.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

 

Ad.28 

Wyrażenie zgody i podpisanie aneksu nr 1/2022 do umowy 568/ZPS-4/ŚDS/2022  

w sprawie dofinansowania zadań dla Powiatu Myśliborskiego związanych z rozwojem 

sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi w ramach Programu 

kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za Życiem”, działanie 3.2 Rozwój sieci ŚDS oraz 

załączników do w/w umowy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 31 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że aneks dotyczy 

zwiększonej kwoty dotacji dla uczestnika Środowiskowego Domu Samopomocy typu D  

w Barlinku. Dotacja została zwiększona o kwotę 4 542,00 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu nr 1/2022 do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.29 

Wyrażenie zgody na wykonanie obowiązków wskazanych w decyzji 

Zachodniopomorskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego  

w Szczecinie oraz decyzji zmieniających w terminie do dnia 31.12.2023 r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 32 do protokołu) 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Poinformowała, że dla Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu została wydana 

decyzja Zachodniopomorskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego  

w Szczecinie wskazująca na konieczność usunięcia nieprawidłowości. Poinformowała, że 

zalecenia są realizowane na bieżąco, jednak Dyrektor zwróciła się z prośbą o przesunięcie 

terminu wykonania części postanowień decyzji do dnia 31.12.2023r. Nie zostały one wykonane 

w tym roku z uwagi na brak środków finansowych, chodzi gównie o pomalowanie ścian  

i sufitów. Grupa remontowa zrealizowała już prace na jednym piętrze budynku. Kolejne prace 

zostaną wykonane w roku przyszłym. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wskazał termin wykonania obowiązków wskazanych w decyzji 

Zachodniopomorskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie 

przez Zespół Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu do dnia 31.12.2023 r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.30 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 12:25 Zarządził przerwę  w obradach Zarządu Powiatu. Poinformował, że obrady 

zostaną wznowione po zakończeniu obrad sesji rady Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 17:00 

 

Po przerwie nieobecna Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu 

finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 33 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 307/1079/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 

rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Poprosiła o rozpatrzenie przez Zarząd Powiatu wniosku z uwzględnieniem złożonej korekty  

z dnia 19.12.2022r. - korekta złożona w dniu 21.12.2022r. o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki polegających na przesunięciu środków finansowych pomiędzy 

paragrafami w ramach posiadanego budżetu, w kwocie 65511,00 zł, w dziale 75085 „Wspólna 

obsługa jednostek samorządu terytorialnego” paragrafie 4140 „Wypłaty na PFRON” w celu 

dokonania opłaty Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych za miesiąc 

grudzień 2022 roku. Zwiększenie środków w paragrafie 4210 „Zakup materiałów  

i wyposażenia” w związku z koniecznością dokonania zapłaty za zakupione środków czystości 

zgodnie z umową IZM/132/82/2022, zakup 3 programów office, komputera oraz części do 

naprawy sprzętu komputerowego. Zwiększenie środków w paragrafie 4270 „Zakup usług 

remontowych” w związku z koniecznością naprawy samochodu. Zwiększenie w paragrafie 

4300 „Zakup usług pozostałych” w związku z koniecznością opłacenia programów VULCAN: 

sigma, finanse, kadry, płace, inwentarz i środki trwałe. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy przesunięcie środków nastąpi w ramach budżetu jednostki? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Odpowiedziała, że tak. Odniosła się do realizacji zadań i budżetu jednostki. Przedstawiła 

uzasadnienie dotyczące wydatkowania środków wskazanych we wniosku.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że przesunięcie jest w ramach budżetu CUW. Zwróciła uwagę na realizację budżetu 

w 2022 roku przez jednostkę. Poprosiła o pozytywne rozpatrzenie złożonego wniosku. 

Odniosła się do kwestii związanej z zabezpieczeniem i wyposażeniem jednostki. 

  

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do przedmiotowego wniosku. Przekazała, że umowa jaka jest wskazana we 

wniosku może zostać zapłacona w miesiącu styczniu. Zwróciła uwagę, że dyrektor posiada 

środki na paragrafie dotyczącym wynagrodzeń, tak aby nie powstały zobowiązania na rok 

przyszły tj. może zapłacić ZUS i podatek. Przekazała, że należności za miesiąc grudzień 

powinny być uregulowane w tym miesiącu.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Zwróciła uwagę na zaplanowany budżet jednostki na rok przyszły. Odniosła się do 

wydatkowania środków w jednostce. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na dysponowanie budżetem przez dyrektora jednostki. Zwróciła uwagę na 

zadania wykonywane przez jednostkę na rzecz innych jednostek organizacyjnych.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że jest za pozytywnym rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że nie utrudniano nigdy dyrektorom placówek przenoszenie środków w ramach 

swojego planu wydatków i jest za pozytywnym rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że dokonując tych zmian powstaną zobowiązania w § 4010. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała o podjęcie przez Zarząd Powiatu uchwały celem realizacji rozpatrzonego 

wniosku. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 307/1080/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie 

zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.31 

Zakończenie posiedzenia.  

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 17:13  Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 

 


